
Aigemene Ledenvergadering

Vereniging Markdal duurzaam en vitaa!

Maandag 25 november 2024
De Bijenboerderij, Strijbeek

1)           Opening door de voorzitter
De voorz"er opent om  20:05 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom in de mooie
Bijenboederij in het Markdal.

2) Verslag ALV vergadering 2024 ( 22/04/2024)
Het verslag van de Algemene Ledenvergadering gehouden op 22 april 2024  wordt door de secretaris
voorgelegd en zonder opmerkingen door de vergadering vastgesteld.

3) Voorlopig Bestuursverslag 2024
Joost de Jong geeft een samenvatting  van de activitietein en mijlpalen uit het lopende jaar 2024.
Joost  vraagt de aandacht voor de formele afronding van de herinrichti.ng van Markdal-Zuid, de
excursie in dit project gebied, de themabijeenkomsten en het voortdurend overleg over het voorlopig
ontwerp van het resterende herinrichtings gebied van het Markdal inclusief de infrastrucuutr voor
fietsers en wandelaars die hier onderdeel van is.

4)  Financieel verslag 2022 en !opende jaar 2023
Jan Roovers geeft een toelichting op de financiën van de vereginging inclusief een overzicht van
uitgaven tot medio november en presenteert deze in het licht van de goedgekeurde begroting.  Aan
de inkomsten kant valt op dat contributies nog niet zijn ge.i.nt . Dit gaat in de komende weken

plaatsvinden. De vertraging is vanwege een noodzakelijek software aanpassing in het administratie
programma.

5)  Update Beleidsplan 2024 uitleg, discussie en goedkeur.ing
Hans de Vries ligt het Beleidsplan 2025-2027 toe. Er zijn geen grote veranderingen slechts
aanpassingen van accenten en details. Hans benadrukt  dat dit plan  uitgevoerd wordt voor en door
de leden  en dat  input van vrijwilligers welkom maar ook onontbeerlijk is voor de realisatie van dit

plan.
Dirk Breure vraagt  nadere  uitleg over de onderwerpen die in het monitoring plan worden
opgenomen  Nellie Raedts en Joost de Jong leggen uit dat dit  plan de ontwikkleing van de
hydrologische,  flora en fauna parameters in het gebied in de gaten zal houden.  Een meer

gedetailleerd uitvoeringsprogramma wordt nog besproken  met betrokken overheden en terrein
eigenaren.
Piet van lersel vraagt nadere uitleg over de implementatie in het Markdal Zuidgebied van het concept
van "een-stroomgeul".   In het Markdal-Zuid gebied lijken er nu twee parallelle stroomgeulen te zijn,
de nieuwe meander en de oude  hoofdgeul. Nellie Raedts geeft aan dat dit inderdaad niet volgens het
ontwerp  functioneert  en dat na voltooiing van  het  traject  tot aan de  A58  de meander echt de
hoofdgeul zal moeten zijn en de oude geul slechts zeer sporadisch (eenmaal per jaar) als
hoogwatergeul dienst zal doen, zoals gespecificeerd in het ontwerp.

Ben van de Veer vraagt aandacht  om bij het geschiedenis project ervoor te zorgen dat dit een

gebalanceerd verhaal blijft met alle gezichtspunten vertegenwoordigd.
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Op een vraag over de voortgang  bij het vinden van een alternati.eve locatie voor Wortels in
Breda  antwoordt Nellie Raedts dat  Veerle Brunning nog steeds geen duidelijk zicht heeft op een
alternati.eve locati.e. Maar er wordt door Veerle en gemeente, waterschap en provincie  constructief
meegedacht en gezocht naar een goede locatie.

Na deze  verduidelijkingen en aanvullingen wordt het beleidsplan met applaus aangenomen als
uitgangspunt voor  activiteiten  in het komende jaar en als basis voor  de begroting van 2025.

6) Vaststelien en goedkeuren van de begroting en contr.!butie
Jan ligt de begroting voor 2025 toe. De begroting voor 2025 is vergelijkbaar  met die voor 2024 met
dien verstanden dat  de post voor Big-Jump in 1924 in 2024 wordt vervangen door de post  voor de
fototentoonstelling. Het aantal leden wordt begroot op een vergelijkbaar aantal als in 2024 en
hierdoor blijft de contribute onveranderd.  De reseerves van de vereniging blijven ongewijzigd. Hans
de Vries benadrukt dat er ook in 2025 weer net als in 2024 enorm veel gedaan wordt met een heel
klein budget.
De begroting en het contributie voorstel  onder luid applaus van de vergadering goedgekeurd.

7) Voorstel verkiezing bestuursleden
De termijn van de bestuursleden Jan Roovers, Nellie Raedts, Joost de Jong en Hein Hilhorst verloopt

en alle vier zijn beschikbaar voor herbenoeming. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld bij de
secretaris. Onder applaus worden  Jan, Nellie, Joost en Hein herbenoemd. Hans de Vries geeft aan dat
Jan en Hein slechts tot het eind van het nieuewe verenigingsjaar beschikbaar blijven als
respectievelijk penningmeester en secretaris deze functies aan het eind van het verenigingsjaar
2025  zullen neerleggen.

8) Verkiezing kascommissie

Sandra Reinders en Hans van der Laan  zijn beiden bereid gevonden om  zitting te nemen in de

kascommissie voor het financieel verslag over  2024.  Onder applaus stemt de vergadering in met de
benoeming van Sandra en Hans in de kascommissie.

9)  Rondvraag
Er waren geen onderwerpen voor de rondvraag.

10) Sluiting vergadering
Na de rondvraag wordt de vergadering om 20.45 uur door de voorzitter gesloten.

Bij het opstellen van deze notulen bleek dat het aantal aanwezigen stemgerechtigde leden
onvoldoende was om geldige besluiten te kunnen nemen zoals bepaald in artikel 4 en 5 van het
huishoudelijk regelement van de vereniging, er moeten minimaal 25 Ieden aanwezig behoren te zijn.
In de AW in het voorjaar van 2025 zullen deze notulen en de daarin genomen besluiten aan de ALV
worden voorgelegd ter bekrachtiging.

Secretaris
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